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Pan 
Eskan Darwich
Radny Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,  

w odpowiedzi na interpelację dotyczącą zadania pn.: „Budowa miejsc 
parkingowych przy ul. Zacisze 6-12, wzdłuż ogrodzenia UAM w Kaliszu” informuję,    
że Zarząd Dróg Miejskich w Kaliszu przeprowadził dwa postępowania 
przetargowe w celu wyłonienia wykonawcy robót.     

Każdorazowo kwoty składanych ofert znacząco przewyższały środki 
przeznaczone na sfinansowanie zadania, dlatego dwukrotnie podejmowano 
decyzje o unieważnieniu postępowania.

Zadanie jest przygotowane pod względem formalno-prawnym do realizacji, 
jednak z uwagi na ograniczone możliwości finansowe nie zostało ujęte w Budżecie 
Miasta Kalisza na 2023 r. Z chwilą wygospodarowania środków, które będą mogły 
zostać przeznaczone na realizację zadania, podjęte zostaną starania w celu 
ujęcia inwestycji w planie wydatków majątkowych Budżetu Miasta Kalisza. 

Ostateczną decyzję w zakresie ujęcia omawianego zadania w budżecie 
miasta podejmować będzie Rada Miasta Kalisza, uwzględniając możliwości 
finansowe i potrzeby inwestycyjne w szczególności w zakresie drogownictwa. 

Łączę wyrazy szacunku



Kalisz, dn. 31.03.2023 r. 

Eskan Darwich  

Radny Rady Miasta Kalisza  

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

Interpelacja 

W sprawie przebudowy parkingów przy ulicy Zacisze  

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W planach wydatków majątkowych Kalisza na rok 2022 było zaplanowane 

zadanie pod nazwą „ Budowa miejsc parkingowych przy ulicy Zacisze 6-12, wzdłuż 

ogrodzenia UAM w Kaliszu” na kwotę 130 tys. złotych, jak dotąd nic tam się nie dzieje. 

Mieszkańcy tej okolicy notorycznie zadają pytania, kiedy w końcu ten parking 

będzie przebudowany. Zdaje sobie sprawę, że był ogłoszony przetarg na realizację 

tego przedsięwzięcia, natomiast najniższa oferta okazała się dużo wyższa niż środki 

zabezpieczone w budżecie.  

W związku z powyższym bardzo proszę odpowiedzieć mieszkańcom tej okolicy 

kiedy w końcu ten parking będzie przebudowany.   

 

 

        Z wyrazami szacunku  

              Eskan Darwich 


